
Fællesbestyrelsesmøde torsdag den 5. september 2024 kl. 17.00-19.30 i personalerummet

Mødeleder: Nicki
Fraværende: Heidi, Maja, Anders
Referent: Jeanette

Dagsorden
1. Præsentation og konstituering af ny bestyrelse -

10 minutter
Velkommen til Tibbe, ny suppleant

Formand: Nicki
Næstformand: Martin
Suppleant.: Tibbe
Forældre rep.: Rebecca
Forældre rep.: Maja
Forældre rep.: Anders
Forældre rep.: Mikkel
Forældre rep.: Olga
Medarbejder rep: Helle TR -Lærere
Medarbejder rep.: Anja - SFO
Medarbejder rep.: Maibrith - Børnehaven
Medarbejder rep.: Heidi - Vuggestuen
Medarbejder rep.: Emil TR-Pædagoger
Fællesleder: Henrik
Dagtilbudsleder: Mette
SFO- og Indskolingsleder / referent: Jeanette

2. Godkendelse af referat og dagsorden 5 minutter Referat - Godkendt
Dagsorden - Ændringer
Pædagogisk fortælling udgår

3. Nyt - 40 minutter Elevråd:
● Der afholdes valg til elevrådet i næste

uge. Valget bliver annonceret
Valget er fredag ved morgensamlingen
En af opgaverne for det kommende
elevråd vil handle om genbrug, om at vi
bliver bedre til at sortere vores affald.

● Der skal uddannes 2
Undervisningsmiljørepræsentanter, en fra
4. klasse og en fra 5. klasse

Formanden:
● Dialogmøder og høringssvar

Dialogmøde omkring næste års budget.
Der er begrænset hvor mange
besparelser, der er udsigt til.

Info omkring høringssvar:

Reducering af åbningstid - 1 time i
børnehuset om ugen.

Positivt at der gives ekstra midler til de



mindre skoletilbud.

Der er svært at se i budget, hvordan man
får fremskyndet en plan for udstykning i
Båring.

Der er “åbnet” en ekstra dør ind i arbejdet
med trafikforholde neomkring skolen.

● Mødedatoer bestyrelsen

Er der ønsker om datoer?
Der er enighed omkring rullende datoer

02.10-2024
05.11-2024
03.12-2024

Samt 5 møder efter jul.

Mødetidspunkt kl. 17.00 -19,30

MED-udvalg:
● Høringssvar

Opdelt i børnehus og skole.
Det har været svært at gennemskue
konsekvenser på den lange bane.

Høringsfristen har været meget kort, der
et ønske om lidt længere svarfrist.

Børnehuset:
● Ny dagtilbudsleder

Enigt ansættelsesudvalg har valgt at
ansætte Mette Weigand, der starter den
16. september 2024.

Børnehuset har fået 15.000 fra Nordea
Fonden og har været på besøg ved Fjord
Og Bælt med bus.
Derudover bliver der indkøbt udstyr til
vores naturvogn.
Såsom krabbefiskestænger, spande mv.

SFO:
● SFO-ledelse flyttet til skolen.

Jeanette Eriksen er ny SFO-leder.

Den store SFO-Dag den 12. september i
Ejby.

Lukas - Ansat i et vikariat for studerende i
første omgang frem til 1. dec. 2024

Skole:
● Elevtal 124 elever den 05.09.2024

I forhold til antallet af distriktsbørn er der
en søgning på skolen på 92 %. En stadig
større andel søger vores tilbud. Sidste år
var procenten 86.



● FIFA - år 2

Kompetenceudvikling af personalet
Et nyt syn på egen praksis - et nysgerrigt
syn på børn og undervisning.
Refleksion over egen praksis og arbejde
med Co-teaching.

Brian er ny FIFA-ambassadør og Jeanette
deltager som ledelsesrepræsentant.

● Mellemformstilbud Pluto
Ligger i værkstedsbygningen på 1. salen.
Lino og Brian løfter dette tilbud.

Det er et tilbud for børn der både kan
have faglige udfordringer eller “slår” sig på
de store fællesskaber mv.

Når der bliver taget børn ud af
klassesammenhængen, skal der ligge en
plan for, hvordan eleverne kan vende
tilbage til klassefællesskabet.

Vi bruger pt. ca. 50% af vores segregering
midler på børn der er i andre tilbud end
her hos os.

● Læsevejlederfunktionen udvides

Udvidelse af vores tilbud på vores
læsevejleder.
Der er oprettet boost hold.
Fokus på vores ordblinde elever.

● Frugtordning for eleverne

Frugtordning er sat i gang.
Den har nu kørt i ca. 14 dage.
Frugten bliver spist og eleverne er glade
for tilbuddet.
Elevrådet bliver på sigt, tilknyttet med
henblik på udvalget af frugt.

Udnyttelse af eventuelt overskydende
frugt i skole og sfo.
Æblemost, bagning mv.

4. Fællesbestyrelsens årshjul
- Princip til revidering v/Mikkel og Henrik

(bilag udsendes) - 15 minutter

Kopi udleveres af Henrik.

● Årshjul: -udsat til næste fælles
bestyrelsesmøde.

● Princip for kost:

Ønske om dialog omkring kost og madpakkerne.
Personalet ser en udvikling omkring
madpakkerne, der ønskes en dialog med
forældrene.

Mange hurtige kulhydrater, mange forskellige små
ting, som børnene skal tage stilling til.
En del søde sager.



Der har været en stigende tendens til, at
forældrene ønsker en afrapportering af, hvorfor
madpakken ikke er blevet spist, mv.
Der er et ønske om, at der bliver talt med
forældrene omkring vores kostprincip på
forældremøderne.

Forslag om at fjerne “forbud” fra princippet og
erstatte det til, hvad der er en god madpakke:

“Madpakke-hånden” bringes i spil

Forslag om at fællesbestyrelsen lvaer et skriv til
andre forældre omkring vores kostpolitik.

Pause - 10 minutter

5. Pædagogisk læringsfortælling v/Heidi - 10 minutter Se fortællingen under Børnehaven - Tur til Fjord
og Bælt.

6. Bestyrelsens deltagelse i forældremøder
v/bestyrelsen - 10 minutter

Forældrerepræsentanters deltagelse i
forældremøder. Præsentere arbejdet i bestyrelsen
samt kostpolitik. Der arbejds på en fordelingsplan

7. Bevægelsesbånd v/Henrik - 15 minutter

og Fordybelsesbånd under et

De nye tiltag udspringer af flere forskellige ting:

Elevernes trivselsmålinger og
FIFA-kompetenceudvikling.

Der er lavet et forlig før sommerferien, hvor der er
tilført ekstra midler til skolerne i forsøget på at
mindske segregering.

Der arbejdes med:

To-lærerordninger i vores fordybelsesdage.

Ovenstående er skrevet ind i vores
skoleudviklingsplan.

Det skal tilstræbes, at bestyrelserne bliver en
større aktiv del af udviklingsplanerne

Ved næste skoleudviklingsmøde skal formanden
fra fællesbestyrelsen sidde med.

Indsats områder - Helhjertede dage

De midler, som skolen modtager bliver lagt i vores
mellemform og i vores fordybelsesdage.

8. Fordybelsesbånd v/Henrik - 15 minutter Se ovenstående.

9. Eventuelt - 10 minutter Lokal busrute - kører ikke længere forbi
børneuniverset. Udfordringen er, at de mindste
børn ikke kan gå vejen fra Hindballevej.
Undersøge om der er skolebørn der bruger
bussen.

Ønske fra børnehuset - om at have 2 arbejdsdage
med forældre - En i foråret og en i efteråret.

Lav et større skilt til forældrene omkring opgaver
der ønskes laves!



Sampasningsordning mellem SFO og børnehuset
i ferie og lukkedage udløber dec. 2024.
Hvad er processen fremadrettet?

Fokus fra forældrene:
Orientering og møde de lærere der skal have nye
klasser - skiftet af lærere fra især 0. til 1. kl. - samt
3. til 4. kl.

Ambition om at der kan laves et kort, tidligt
forældremøde, hvor man kan møde de nye lærere
ved overgange, for at fastholde det gode
forældresamarbejde.

10. Punkter til næste møde - 5 minutter Princip : Årshjul for Fællesbestyrelsen

11. Evaluering af mødet - 5 minutter


